

RFP #IC401643 / DDP #IC401643

Mental Health First Aid (MHFA) Basic training for Innovation, Science and Economic Development Canada (ISED) employees in the National Capital Region (NCR).

Cours de base du programme Premiers soins en santé mentale pour les employés d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada (ISDE) dans la région de la capitale nationale (RCN).

QUESTIONS AND ANSWERS NO. 1 / QUESTIONS ET RÉPONSES NO.1

This document is issued to answer questions from bidders regarding Industry Canada RFP #IC401643. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Industrie Canada DDP #IC401643. TOUTES LES MODALITÉS ET CONDITIONS DU DCO DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

*****Version française ci-dessous*****

Question No. 2

Is there any firm, within the last 12 months, that has been working for your organization doing this or similar work. And, if yes, what was the nature of the work, the name of the firm, and the approximate contract cost.

Answer No. 2

No, the Automotive and Transportation Industries Branch has not issued a contract for similar work within the last 12 months.

*****English Version above*****

Question No. 2

Est-ce qu'une entreprise, au cours des 12 derniers mois, a travaillé pour votre organisation pour faire ce travail ou un travail similaire. Et si oui, quelle était la nature du travail, le nom de l'entreprise et le coût approximatif du contrat.

Réponse No. 2

Non, la Direction générale des industries de l'automobile et des transports n'a pas émis de contrat pour des travaux similaires au cours des 12 derniers mois.